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PROTOKÓŁ NR XXX/21 
z obrad XXXI zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu 28 kwietnia 

2021 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Grajewo pod przewodnictwem Pana Grzegorza 

Curyło – Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Grajewo. 

 

 Stan liczbowy radnych – 21 

 Radnych obecnych na Sesji – 20 

 Sesję rozpoczęto o godz. 12.00 

 Sesję zakończono o godz.13.40 

 Sesja nagrywana w wersji audio-video 

 

 

Radni obecni na Sesji: 

1. Babul Tomasz 

2. Chrzanowska Aneta Ewa 

3. Ciechanowicz Andrzej 

4. Curyło Grzegorz Robert 

5. Dembiński Wiesław Janusz 

6. Jagielska Henryka 

7. Ksepko-Kurkowska Julia Klaudia 

8. Nietupska Elżbieta 

9. Niewiarowski Andrzej 

10. Obrycki Paweł 

11. Opara Anna 

12. Paszkowski Piotr 

13. Purwin Daniel 

14. Purzeczko Krzysztof 

15. Siejda Tomasz 

16. Siwik-Karwowska Agnieszka 

17. Skawski Arkadiusz Zbigniew 

18. Stefańska Monika 

19. Wielgat Mariusz 

20. Zalewski Paweł Filip 

Radni nieobecni na Sesji: 

1. Muryjas-Rząsa Halina 

Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu. 

 

W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik nr 2                 

do Protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XXXI Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej oraz informacje na temat realizacji 

uchwał. 

4. Wpływ epidemii wirusa Sars-CoV-2 na budżet miasta w 2020 r. 

5. Informacja z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Grajewie w układzie porównawczym 

za lata 2019 i 2020. 

6. Informacja na temat realizacji zadań wynikających z Miejskiego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 2020 r. 

7. Ocena zasobów pomocy społecznej w 2020 r. 
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8. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

w 2020 r. 

9. Sprawozdanie z działalności Grajewskiego Klubu Zdrowie i Trzeźwość w 2020 r. 

10. Sprawozdanie z działalności Klubu Seniora w 2020 r. 

11. Sprawozdanie z działalności Świetlicy Środowiskowej „PRZYSTAŃ” w 2020 r. 

12. Informacja na temat realizacji programów: program „Rodzina 500+” oraz „Dobry start” 

w mieście Grajewo w 2020 r. 

13. Informacja na temat zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzanie ścieków realizowanego 

przez Zakład Wodociągów i Kanalizacji w aspekcie rzeczowo-finansowym w 2020 r. oraz zadań 

planowanych do realizacji w 2021 r. 

14. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) sposobu załatwienia petycji wniesionej do Rady Miasta; 

b) sposobu rozpatrzenia wniosku o budowę drogi dojazdowej; 

c) nadania nazwy ulicy; 

d) wyznaczenia aglomeracji Grajewo; 

e) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2021 r.; 

f) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2021-2036. 

15. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

16. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 

17. Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Miasta Grajewo. 

18. Sprawy różne. 

19. Zamknięcie XXXI Sesji Rady Miasta. 

 

ad 1. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Dokonał otwarcia XXXI zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: „Otwieram 

XXXI zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Poinformował, że pismem Przewodniczącej Rady 

Miasta z dnia 21 lutego 2021 r. został wyznaczony do prowadzenia dzisiejszych obrad /Załącznik 

nr 3 do Protokołu/. Po sprawdzeniu kworum stwierdził, że na 21 radnych obecnego składu Rady 

w obradach aktualnie bierze udział 19 radnych, co stanowi kworum i wystarczy do podjęcia 

prawomocnych uchwał.  

ad 2. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta  

Przedstawił porządek obrad XXXI zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi Załącznik nr 4 

do Protokołu i wobec braku wniosków dotyczących jego zmiany, przeszedł do jego realizacji 

w przedstawionym brzmieniu. 

ad 3. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad zwrócił się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania 

z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformował, że w dyspozycji Państwa Radnych są 

informacje na temat realizacji uchwał Rady Miasta Grajewo, które zostały podjęte podczas XXIX 

Sesji Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne /Informacje stanowią Załącznik 

nr 5 do Protokołu/. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta 

oraz z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania 

miasta Grajewo na zewnątrz. Przedstawił również sprawozdanie z podpisanych Zarządzeń 

Burmistrza jako organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej zwyczajnej sesji Rady 

Miasta, tj. od dnia 31 marca 2021 roku, do dnia dzisiejszego /Sprawozdanie stanowi Załącznik 

nr 6 do Protokołu/. 
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Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta  

Wobec braku pytań, po sprawdzeniu kworum (w sali obrad znajdowało się 19 radnych), zwrócił się 

do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej oraz 

informacji z realizacji uchwał podjętych na XXIX Sesji Rady Miasta – w drodze głosowania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 31 marca 2021 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał 

podjętych na XXIX Sesji Rady Miasta. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 7 do Protokołu. 

ad 4. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Otworzył punkt dotyczący informacji na temat wpływu epidemii wirusa Sars-CoV-2 na budżet 

miasta w 2020 r. /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 8 do Protokołu/. Zwrócił się z prośbą 

do przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 kwietnia 2021 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał, czy w tym temacie będą jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku zarządził głosowanie 

nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację wpływu epidemii 

wirusa Sars-CoV-2 na budżet miasta w 2020 r. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu. 

ad 5. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Otworzył punkt dotyczący informacji z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Grajewie 

w układzie porównawczym za lata 2019 i 2020 /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 11 

do Protokołu/. Zwrócił się z prośbą do przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 kwietnia 2021 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał, czy w tym temacie będą jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku zarządził głosowanie 

nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację z działalności Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Grajewie w układzie porównawczym za lata 2019 i 2020. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 12 do Protokołu. 
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ad 6. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Otworzył punkt dotyczący informacji na temat realizacji zadań wynikających z Miejskiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w 2020 r. /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 13 do Protokołu/. Zwrócił się z 

prośbą do przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie 

opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 kwietnia 2021 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał, czy w tym temacie będą jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku zarządził głosowanie 

nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat realizacji 

zadań wynikających z Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 2020 r. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 14 do Protokołu. 

ad 7. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Otworzył punkt dotyczący oceny zasobów pomocy społecznej w 2020 r. /Sprawozdanie stanowi 

Załącznik nr 15 do Protokołu/. Zwrócił się z prośbą do przewodniczącego wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 kwietnia 2021 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał, czy w tym temacie będą jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku, po sprawdzeniu 

kworum (w sali obrad znajdowało się 20 radnych), zarządził głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie dokonała pozytywnej oceny zasobów 

pomocy społecznej w 2020 r. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 16 do Protokołu. 

ad 8. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Otworzył punkt dotyczący sprawozdania z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie w 2020 r. /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 17 do Protokołu/. Zwrócił 

się z prośbą do przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 kwietnia 2021 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał, czy w tym temacie będą jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku zarządził głosowanie 

nad przyjęciem informacji. 
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Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z realizacji 

Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w 2020 r. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 18 do Protokołu. 

ad 9. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Otworzył punkt dotyczący sprawozdania z działalności Grajewskiego Klubu Zdrowie i Trzeźwość 

w 2020 r. /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 19 do Protokołu/. Zwrócił się z prośbą 

do przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 kwietnia 2021 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał, czy w tym temacie będą jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku zarządził głosowanie 

nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działalności 

Grajewskiego Klubu Zdrowie i Trzeźwość w 2020 r. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 20 do Protokołu. 

ad 10. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Otworzył punkt dotyczący sprawozdania z działalności Klubu Seniora w 2020 r. /Sprawozdanie 

stanowi Załącznik nr 21 do Protokołu/. Zwrócił się z prośbą do przewodniczącego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 kwietnia 2021 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał, czy w tym temacie będą jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku zarządził głosowanie 

nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działalności 

Klubu Seniora w 2020 r. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 22 do Protokołu. 

ad 11. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Otworzył punkt dotyczący sprawozdania z działalności Świetlicy Środowiskowej „PRZYSTAŃ” 

w 2020 r. /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 23 do Protokołu/. Zwrócił się z prośbą 

do przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 kwietnia 2021 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/. 
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Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał, czy w tym temacie będą jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku zarządził głosowanie 

nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działalności 

Świetlicy Środowiskowej „PRZYSTAŃ” w 2020 r. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 24 do Protokołu. 

ad 12. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Otworzył punkt dotyczący informacji na temat realizacji programów: program „Rodzina 500+” 

oraz „Dobry start” w mieście Grajewo w 2020 r. /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 25 

do Protokołu/. Zwrócił się z prośbą do przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 kwietnia 2021 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał, czy w tym temacie będą jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku zarządził głosowanie 

nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat realizacji 

programów: program „Rodzina 500+” oraz „Dobry start” w mieście Grajewo w 2020 r. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 26 do Protokołu. 

ad 13. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Otworzył punkt dotyczący informacji na temat zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzanie 

ścieków realizowanego przez Zakład Wodociągów i Kanalizacji w aspekcie rzeczowo-finansowym 

w 2020 r. oraz zadań planowanych do realizacji w 2021 r. /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 27 

do Protokołu/. Zwrócił się z prośbą do przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 kwietnia 2021 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał, czy w tym temacie będą jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku zarządził głosowanie 

nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym przyjęła informację na temat zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę i odprowadzanie ścieków realizowanego przez Zakład Wodociągów i Kanalizacji 

w aspekcie rzeczowo-finansowym w 2020 r. oraz zadań planowanych do realizacji w 2021 r. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 28 do Protokołu. 
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ad 14. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Dokonał otwarcia punktu 14. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał. 

 

ad 14a 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddał projekt uchwały w sprawie sposobu załatwienia petycji 

wniesionej do Rady Miasta. Poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu 

w dniu 19 kwietnia 2021 r. zajmowała się tą sprawą /Petycja stanowi Załącznik nr 29 

do Protokołu/ i zwrócił się z prośbą do jej Przewodniczącego o przedstawienie opinii 

w przedmiocie projektu uchwały. 

Pan Paweł Obrycki – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Przedstawił opinię Komisji wyrażoną w Uchwale nr 16/2021 z dnia 19 kwietnia 2021 r. w sprawie 

propozycji sposobu rozpatrzenia petycji wniesionej przez Pawła Krutula, Posła na Sejm RP 

/Uchwała Komisji stanowi Załącznik nr 30 do Protokołu/. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Powiedział, że na podstawie uchwały Komisji przygotowany został projekt uchwały Rady Miasta. 

Następnie zwrócił się z prośbą do przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady 

Miasta o przedstawienie opinii w przedmiocie projektu uchwały. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 kwietnia 2021 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 

do Protokołu/. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym podjęła Uchwałę Nr XXXI/254/21 w sprawie sposobu 

załatwienia petycji wniesionej do Rady Miasta. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 31 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 32 do Protokołu. 

ad 14b 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddał projekt uchwały w sprawie sposobu rozpatrzenia wniosku 

o budowę drogi dojazdowej. Poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu 

w dniu 19 kwietnia 2021 r. zajmowała się tą sprawą /Wniosek stanowi Załącznik nr 33 

do Protokołu/ i zwrócił się z prośbą do jej Przewodniczącego o przedstawienie opinii 

w przedmiocie projektu uchwały. 

Pan Paweł Obrycki – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Przedstawił opinię Komisji wyrażoną w Uchwale nr 17/2021 z dnia 19 kwietnia 2021 r. w sprawie 

rozpatrzenia wniosku o budowę drogi dojazdowej do posesji przy ul. Polnej, ul. Piaskowej i ul. J. 

Kochanowskiego w Grajewie /Uchwała Komisji stanowi Załącznik nr 34 do Protokołu/. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Powiedział, że na podstawie uchwały Komisji przygotowany został projekt uchwały Rady Miasta. 

Następnie zwrócił się z prośbą do przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady 

Miasta o przedstawienie opinii w przedmiocie projektu uchwały. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 kwietnia 2021 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 

do Protokołu/. 
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Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski.  

Pan Paweł Zalewski – Radny Miasta 

Zwrócił się do Burmistrza z prośbą, żeby wniosek mieszkańców został uwzględniony w budżecie 

miasta w najbliższej przyszłości – jeśli nie w tym, to w przyszłym roku. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrza Miasta 

Odpowiedział, że jeśli pojawią się środki finansowe, to wystąpi z takim wnioskiem do Rady Miasta. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Wobec braku innych głosów w dyskusji zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym podjęła Uchwałę Nr XXXI/255/21 w sprawie sposobu 

rozpatrzenia wniosku o budowę drogi dojazdowej. 

Głosowanie: 13 głosów za, 1 przeciw, 6 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 35 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 36 do Protokołu. 

ad 14c 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddał projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. Zwrócił się 

z prośbą do przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w przedmiocie projektu uchwały. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 kwietnia 2021 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 

do Protokołu/. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXI/256/21 

w sprawie nadania nazwy ulicy. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 37 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 38 do Protokołu. 

ad 14d 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddał projekt uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Grajewo. 

Zwrócił się z prośbą do przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w przedmiocie projektu uchwały. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 kwietnia 2021 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 

do Protokołu/. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXI/257/21 

w sprawie wyznaczenia aglomeracji Grajewo. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 
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Uchwała stanowi Załącznik nr 39 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 40 do Protokołu. 

ad 14e 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo 

na 2021 r. Zwrócił się z prośbą do przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady 

Miasta o przedstawienie opinii w przedmiocie projektu uchwały. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 kwietnia 2021 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 

do Protokołu/. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXI/258/21 

w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2021 r. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 41 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 42 do Protokołu. 

ad 14f 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddał projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej miasta Grajewo na lata 2021-2036. Zwrócił się z prośbą do przewodniczącego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiocie 

projektu uchwały. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 kwietnia 2021 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 

do Protokołu/. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXI/259/21 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2021-2036. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 43 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 44 do Protokołu. 

ad 15. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Otworzył punkt dotyczący odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski – poinformował 

o interpelacjach i  wnioskach, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym oraz odpowiedziach na 

nie /Wykaz stanowi Załącznik nr 45 do Protokołu/. Wobec braku pytań, uznał ten punkt porządku 

obrad za zrealizowany. 

ad 16. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Wypełniając porządek obrad, otworzył punkt dotyczący sprawozdania Przewodniczącej Rady 
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Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym, które zostało przesłane Państwu Radnym 

w systemie eSesja /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 46 do Protokołu/. Następnie zwrócił się 

z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w tej kwestii. Wobec braku zgłoszeń poddał 

sprawozdanie pod głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej 

Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 47 do Protokołu. 

ad 17. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddał protokół z XXX Sesji Rady Miasta, 

który był wyłożony w Biurze Rady Miasta, udostępniony wraz z materiałami na sesję, a obecnie 

znajduje się w sali obrad. Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi 

lub zgłosić wnioski do treści protokołu. W związku z brakiem zgłoszeń, po sprawdzeniu kworum 

(w sali obrad znajdowało się 20 radnych), zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXX/21  z obrad 

XXX zwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 31 marca 2021 roku – bez wprowadzania zmian 

w jego treści. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 48 do Protokołu. 

ad 18. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Otworzył realizację punktu: „Sprawy różne”. Poinformował o pismach, które wpłynęły do Rady 

Miasta: 

• Zaproszenie do przystąpienia do Związku Miast Polskich /Załącznik nr 49 do Protokołu/; 

• Opinia Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Białymstoku w sprawie  

Uchwały Rady Miasta Grajewo nr XXIX/239/21 z dnia 24 lutego 2021 r. w sprawie projektu 

zmian Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków /Załącznik nr 50 

do Protokołu/. 

Przypomniał o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych. Następnie otworzył dyskusję 

w tym punkcie. 

Pan Paweł Krutul – Poseł na Sejm RP 

Podziękował Radzie Miasta za zajęcie się złożoną przez niego petycją. Zapewnił o swoim wsparciu 

na szczeblu centralnym dla samorządu grajewskiego. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Zwrócił się do Posła z pytaniem, czy na szczeblu centralnym w temacie gospodarki odpadami 

komunalnymi prowadzone są rozmowy nad usprawnieniem systemu. 

Pan Paweł Krutul – Poseł na Sejm RP 

Powiedział, że takie prace są prowadzone. Zaproponował też, by Rada Miasta zorganizowała 

u siebie spotkanie ze wszystkimi parlamentarzystami z Podlasia poświęcone temu tematowi. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Podziękował Posłowi za obecność. Wyraził wdzięczność za słowa w aspekcie potrzeby budowy 

drogi S16. 

Pan Arkadiusz Skawski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Zwrócił uwagę na ciężki transport, który odbywa się ul. Konstytucji 3 Maja. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Zgodził się, że auta ciężarowe nie powinny jeździć tą ulicą. Zapewnił, że zwróci się w tej sprawie 

do Komendanta Powiatowego Policji. 
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Pan Andrzej Ciechanowicz – Radny Miasta 

Powiedział, że podobna sytuacja występuje na ul. 9. Pułku Strzelców Konnych. 

Pan Krzysztof Purzeczko – Radny Miasta 

Zapytał, czy od ostatniej sesji podjęto jakieś czynności kontrolne w zakresie składania przez 

mieszkańców tzw. deklaracji śmieciowych. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że obecnie wprowadzane są dane do specjalnego programu, który pomoże nam ustalić 

osoby, które nie płacą za odpady komunalne. W swojej wypowiedzi odniósł się też do zarzutów 

pojawiających się w mediach społecznościowych w temacie wzrostu cen za odbiór odpadów. 

Pan Paweł Obrycki – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Odnosząc się do wypowiedzi Burmistrza powiedział, że nie uprawia polityki na temacie odpadów. 

Stwierdził, że zamiast podnoszenia opłat należy szukać rozwiązań oszczędnościowych, także 

w spółce BIOM, i uszczelnić system poprzez ustalenie osób, które uchylają się od składania 

deklaracji. Dodał, że opłaty powinny być naliczane od osób faktycznie zamieszkujących pod danym 

adresem. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że nie jest kompetentny do oceniania działań Prezesa BIOM. Dodał, że system 

powinien być dopracowany na szczeblu centralnym, a to jest polityka. 

Pan Paweł Zalewski – Radny Miasta 

Zapytał o stan inwestycji budowy kaplicy cmentarnej. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że prace są bardzo mocno zaawansowane, zbliżamy się ku końcowi inwestycji. Termin 

ukończenia został przedłużony o miesiąc, prowadzone są zakupy wyposażenia i kaplica powinna 

zacząć funkcjonować w wakacje. Zaprosił do wizji lokalnej obiektu przed następnym posiedzeniem 

Komisji. 

Pan Arkadiusz Skawski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Zapytał, czy miasto zgłaszało bądź będzie zgłaszać uwagi lub wnioski do dokumentacji 

na przebudowę DK 65, która biegnie przez Grajewo. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odpowiedział, że po rozstrzygnięciu przetargu na wykonanie dokumentacji, takie działania zostaną 

podjęte. 

Pan Wiesław Dembiński – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zwrócił się z prośbą o podjęcie rozmów z Gminą Prostki o wspólne wybudowanie drogi pieszo-

rowerowej do miejscowości Bogusze. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że najpierw taką ścieżkę wybudujmy u siebie. 

Pani Anna Opara – Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu 

Zwróciła się do Burmistrza z prośbą o przedstawienie informacji na temat dworca PKP/PKS. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że na dziś zależy nam na przejęciu terenu od stronu ul. Kolejowej na organizację 

dworca autobusowego. 21 kwietnia zwrócił się z prośbą do Prezesa Rady Ministrów o interwencję 

w tej sprawie, gdyż Wojewoda Podlaski, mimo pozytywnej opinii zarządcy tego obiektu (Starosty 

Powiatu Grajewskiego), nie wyraził zgody na przejęcie tego terenu w związku z trwającymi 

podziałami majątku między Skarbem Państwa a PKP. Dodał, że nie możemy organizować dworca 

na terenie, którego nie jesteśmy właścicielem. Jeśli nie uda się dojść do porozumienia, 

to spróbujemy ustawić tam tymczasowe poczekalnie w postaci kontenerów modułowych. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Zapytał, czy przy inwestycji przebudowy ul. Ełckiej (DK65) planowana jest budowa ścieżki 

rowerowej, co spowodowałoby likwidację parkingów. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odpowiedział, że nie ma takiej wiedzy, gdyż przygotowanie dokumentacji jest dopiero w fazie 

przetargu. 

Pani Elżbieta Nietupska – Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej 

Zwróciła się z prośbą, by na etapie konsultacji dokumentacji przebudowy ul. Ełckiej zwrócić uwagę 



13/13 

na obniżenie krawężników przy miejscach parkingowych. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odpowiedział, że pewne standardy drogi krajowej nie dopuszczają takich miejsc parkingowych.  

Pan Arkadiusz Skawski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Zwrócił się z prośbą do przewodniczących Komisji, by wystąpili do Komendanta Powiatowego 

Policji w Grajewie o przedłożenie sprawozdania z zakresu bezpieczeństwa. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji, uznał ten punkt porządku za zrealizowany. 

ad 19. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 13.40 zamknął XXXI Sesję Rady Miasta 

Grajewo, wypowiadając następujące słowa: „Zamykam XXXI zwyczajną Sesję Rady Miasta 

Grajewo”. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokolant 

 

 

Karol Rutkowski 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

 

 

Grzegorz Curyło 

 

 

 

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

Retransmisja obrad dostępna pod adresem: 

 

http://bip.um.grajewo.pl/rada_miasta_grajewo/transmisje_z_sesji_rady_miasta/ 

 


